

# Handschriften / Autographen

## Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

2. April 1711

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

22. april

Jacob. 1. 8. arge. <sup>2</sup> ~~ἀρετῆς~~ ἀρετῆς ἀρετῆς ἀρετῆς  
ἀρετῆς ἀρετῆς ἀρετῆς ἀρετῆς

201

Hae dupliciter animi sive. Divisio cordis, est  
illa tepor propter quem Christus in se debet  
ex ore suo evomere minitatur. Homo  
exinde instabilis, hinc inde jactatur, quodum  
voluntatem suam, interdum a magnetismo  
centri tenebrosi, interdum a magnetismo  
centri luminosi moveri sinit. Quare vera  
viva Fides, consistit in traditione Voluntatis  
hæ nostræ illi Luce, quæ Tenebras, cum  
fontem et radicem peccati mortis et inferi  
re debellare possit. Plerum autem criti-  
cia in hoc luctu isus curam et  
spiritum non obtineatur, nisi per prædictam  
in pag. præ. respectum ad Christum,

(1) considerando amorem infinitum  
Dei in traditione Filii sui, inde inflammati,  
operi cordis ad mutuum amorem experiendo.  
(2) ex hoc impulsu amoris libenter omnia  
perferendo, quibus per semen serpentis erodis,  
cordum alij capite ejus conterendum, et quædam  
quarta Christi pro nobis passus sit. (3) propriis  
intercessionibus omnia tribuendo quæ vel obli-  
viamus vel speramus. (4) Firmam fiduciam  
Dei propriis intercessionibus a Patre suo Cælesti  
nihil negari posse. Quoniam pretium Redemptionis  
Sanguine et morte sua persolvit.